
Protokoll från  

Västanfjärds Byaråd rf:s årsmöte på 

Kalkholmen den 13.6 2020 kl.14.00 

§ 1. Ordförande Max Andersson hälsar alla välkomna 

 (Närvarande: 35 personer) 

§ 2. Öppnandet av årsmötet. 

§ 3. Till mötesordförande valdes Max Andersson, till viceordförande Runa Heino, till 

sekreterare, Yvonne Lönnström och till protokolljusterare och rösträknare valdes 

Vivi-Ann Rhenström och Tom Holmèn. 

§ 4. Mötet konstaterades vara lagenligt sammankallat. 

§ 5. Föredragningslistan godkändes. 

§ 6. Bokslut,( balans och resultaträkning) presenterades av Kaj Haga, årsberättelsen 

presenterades av Gunnevi Vesterlund och revisorernas/verksamhetsgranskarnas 

utlåtande lästes upp av Max Andersson. 

§ 7. Då beslut om fastställande av bokslut och beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 

och andra ansvarsskyldiga skulle behandlas tog Runa Heino över ordförandeskapet. 

Bokslutet fastställdes och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

§ 8. Verksamhetsplanen och budgeten fastställdes. 

Medlemsavgiften är fortsättningsvis 10 euro.  

§ 9. Val av styrelsens ordförande och övriga styrelsemedlemmar samt suppleanter, istället 

för dem som är i tur att avgå. Följande personer är i tur att avgå. 

Ordförande Max Andersson, ordinarie styrelsemedlemmarna Kaj Haga, Marjatta 

Karikoski och Bo Vilander samt suppleanten Veronika Mattsson-Korpak.  

Alla personer omvaldes. Ulrika Storgård har sagt upp sig så istället för henne, som 

hade ett år kvar, valdes Robert Fröberg för ett år. 

§ 10. Till verksamhetsgranskare återvaldes Mats Nurmio och till hans suppleant valdes 

Kenneth Ahlqvist.  

§ 11. Ändring av byarådets stadgar 

Förslag enligt bilaga. 

Runa Heino föreslog att styrelsen borde bestå av 9-12 personer och inga suppleanter, 

men hennes förslag fick inget understöd så ändringarna angående styrelsens 

sammansättning godkändes enligt förslag.  

Helga Rajala föreslog en ändring i paragraf 11 där det står att kallelse till styrelsens 

möten ska ske ” i en lokaltidning eller genom att skicka e-post...”. Hon föreslog att 

det ska stå och istället för eller. Förslaget godkändes. 
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§ 12. Årsmötet avslutades 14.45 och efter det fortsatte en diskussion med kommundirektör 

Anneli Pahta och mötesdeltagarna om situationen i Västanfjärd. 

 

Efter mötet och diskussionen invigning av mattmangeln med kommundirektör 

Anneli Pahta.   

 

Västanfjärd 13.6.2020   

______________________  ________________________ 

Max Andersson ordförande  Yvonne Lönnström sekreterare 

 

Justerat och godkänt  

 

_______________________  ________________________  

Vivi-Ann Rhenström   Tom Holmén 

 

 

 


